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Yeni eğitim-öğretim yılında 
mahalle muhtarları 

milli eğitime seslendi
2018-2019 Eğitim-Öğretim yılı öncesi Aşağı Zaferi-

ye Mahallesi Muhtarı Fahrettin Özcan, Cumhuriyet Ma-
hallesi Muhtarı Muammer Gizlen, Mustafa Kemal Paşa 
Mahallesi Muhtarı Bayram Ali Kalfalar, Paşayiğit Mahal-
lesi Muhtarı Ahmet Kaya, Yeni Mahalle Muhtarı Şenay 
Bayır, Yenimescit Mahallesi Muhtarı Fikret Kantar, Yu-

karı Zaferiye Mahallesi Muhtarı Nedim İşlek, yaptıkları 
açıklamada muhtarlar olarak eğitimde kendilerinin de 
görüşlerinin alınmasını istediler ve mahallerinde yaşanan 
okul sorunlarını, Keşan’da kurumlar arası yaşadıkları ile-
tişimsizlikler hakkında sitem ettiler; milli eğitime ‘bizimle 
işbirliği yap’ dediler.

Fikret
Kantar

Fahrettin
Özcan

Nedim
İşlek

Ahmet
Kaya

Bayram Ali
Kalfalar

Muammer
Gizlen

Şenay
Bayır

Kitap 
fiyatlarında 

artış yaşandı

Son dönemde ülke-
mizde yaşanan ekonomik 
gelişmeler, kitap fiyatlarına 
da yansıdı; döviz kurunda 
yaşanan artış nedeniyle he-
men hemen her ürüne zam 
gelirken, kitap fiyatlarında da 
artış yaşandı. 

7. Keşan DOÇEK 
Dağ Bisikleti Festivali 

sona erdi

Keşan Belediyesi ve Keşan DOÇEK işbirliğinde 7-8-9 Eylül 2018 tarihlerinde gerçekleştirilen 7. Keşan DOÇEK 
Dağ Bisikleti Festivali Pazar günü bisikletçilerin Yayla Sahilinden Mehmet Gemici Cennet Park’a geri dönüşleri ile 
sona erdi.

CHP 
Keşan’dan 

anket uyarısı

Mahalle 
muhtarlarından 

‘hayırlı olsun’ 
ziyaretleri

Müftü Yiğit’ten, 
yeni Hicri Yıl mesajı

Keşan İlçe Müftüsü Mehmet Yi-
ğit yaptığı açıklamada; 11 Eylül 2018 
tarihi itibariyle, yeni bir Hicri Yıl’a giril-
diğini belirtti.

İzmir Milletvekili 
Bekle’den, 

Savcu’ya ziyaret

Gaytancıoğlu: “Eğitim, 
hükümetlere göre değişmeyen 

bir politikayla yürütülmeli”
Eğitimin önemine dikkat 

çeken CHP Edirne Milletvekili 
Okan Gaytancıoğlu, “Türki-
ye’nin parası yabancı paralar 
karşısında değer kaybetti. Bu 
da ithal ürünlere yansıdı. Kır-
tasiyeler çok zamlandı. Yerli 
ürünlerde yüzde 40’lara yakın 
zamla karşı karşıya kaldı.”  
şeklinde konuştu.
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CHP Edirne Milletvekili 

Okan Gaytancıoğlu, dün yap-
tığı açıklamada eğitimin öne-
mine dikkat çekti. 

Türkiye’de çok ciddi bir 
genç nüfus olduğunu belirten 
Gaytancıoğlu, eğitim-öğretim 
yılının sorunlarla başladığını 
söyledi. 

“KIRTASİYELER 
ÇOK ZAMLANDI”
G a y t a n c ı o ğ l u , 

“Türkiye’nin parası yaban-
cı paralar karşısında değer 
kaybetti. Bu da ithal ürünlere 
yansıdı. Kırtasiyeler çok zam-
landı. Yerli ürünlerde yüz-
de 40’lara yakın zamla karşı 
karşıya kaldı. Burada velile-
re ciddi bir yük binmiş oldu. 
Türkiye’de eğitim maalesef 
parasallaştı. Öğretmen açı-
ğımız çok fazla. Öğretmenle-
rimiz atama için bekliyor. Sı-
nıflar ağzına kadar dolu. So-
runlar hep devam ediyor. Bir 
de yeni bir Milli Eğitim Ba-
kanı atandı. Bir takım şeyler 

yapacağını söylüyor, herkes 
ondan çok şey bekliyor. Hala 
eğitimde imam hatipleşme 
devam ediyor. Biz İmam Ha-
tip Okullarına karşı olan bir 
parti değiliz. Ancak toplum 
daha çok Anadolu Liselerini 
talep ediyor. Buralarda daha 
iyi eğitim aldıklarını düşünü-
yorlar.” dedi.

“İNŞALLAH EĞİTİMDEKİ 
SORUNLAR 
DEVAM ETMEZ”
Çok fazla üniversite açıldı-

ğını ve üniversitelerde kalitenin 
düştüğünü ifade eden Okan 
Gaytancıoğlu, sözlerini şöy-
le sonlandırdı: “Türkiye’deki 
üniversitelerin dünyadaki 
sıralaması sürekli geriliyor. 
Hala okul öncesi eğitimi yay-
gınlaştıramadık. Mesleki eği-
timde de çağın gerisinde ka-
lıyoruz. Öğretmenlerimizin 
niteliklerini arttıramıyoruz. 

Eğitim, adı üzerinde milli 
eğitim olması lazım. Eğitimin 
hükümetlere göre değişme-
yen bir stratejiyle çağın ge-

reklerini yansıtan bir şekilde 
herkesin üzerinde uzlaştığı 
bir politikayla yürütülmesi 
gerekir. Maalesef her Milli 
Eğitim Bakanının farklı po-
litikaları, farklı çalışmaları 
oluyor. Şu anki Milli Eğitim 
Bakanı’nı da takip ediyoruz. 
Bakalım söyledikleri ile yap-
tıkları birbirini tutacak mı? 
Müfredata Atatürk’ü, Kur-
tuluş Savaşı’nı koyacağını 
söyledi. Bakalım gerçekleşe-
cek mi? İnşallah eğitimdeki 
sorunlar devam etmez.”

Gaytancıoğlu: “Eğitim, 
hükümetlere göre değişmeyen 

bir politikayla yürütülmeli”

Okan
GAYTANCIOĞLU

BÜLENT SAYLAM
Keşan Merkez Mahalle 

Muhtarları dün gerçekleştirdik-
leri ziyaretle Keşan’a yeni ata-
nan Keşan İlçe Emniyet Müdürü 
Metin Tekin İle T.Ü. (Trakya 
Üniversitesi) KYÇUBYO (Keşan 
Yusuf Çapraz Uygulamalı Bilim-
ler Yüksek Okulu) müdürü Adil 
Oğuzhan’a almış olduğu profe-
sörlük unvanı nedeniyle hayırlı 
olsun ziyaretinde bulundular. Zi-
yaretlerde Aşağı Zaferiye Mah. 
Fahrettin Özcan, Büyük Cami 
Mah. Mehmet Nedret Özkan, 
Cumhuriyet Mah. Muammer 
Gizlen, İspat Cami Mah. Musta-
fa Özkul,  İstasyon Mah. Levent 
Bağcı, Mustafa Kemal Paşa 
Mah. Bayram Ali Kalfalar, Pa-
şayiğit Mah. Ahmet Kaya, Yeni 
Mah. Şenay Bayır, Yenimescit 
Mah. Fikret Kantar, Yukarı Za-

feriye Mah. Nedim İşlek katılım 
gösterdiler.

EMNİYET 
MÜDÜRLÜĞÜ ZİYARETİ
Merkez mahalle muhtarları 

ilk önce saat 11.00 sıraların-
da Keşan İlçe Emniyet Müdürü 
Metin Tekin ziyaret ettiler. Ziya-
rette mahalle muhtarları Metin 
Tekin’e yeni görevinde başa-
rılar dilerken; Tekin de yapmış 
oldukları bu ziyaret için mahalle 
muhtarlarına teşekkür etti. Ziya-
retin sonunda Tekin ile mahalle 
muhtarları hatıra fotoğrafı çektir-
diler.

UYGULAMALI 
BİLİMLER ZİYARETİ 
Keşan İlçe Emniyet Müdürü-

nün tahsis ettiği minibüsle T.Ü. 
KYÇUBYO’ya gelen muhtarla-
rın ikinci ziyaretlerinde T.Ü. KY-
ÇUBYO Müdürü Prof. Dr. Adil 

Oğuzhan karşılarken; ziyarette 
mahalle muhtarları Oğuzhan’a 
almış olduğu profesörlük unva-
nı nedeniyle hayırlısı olması di-
leklerini sundular; Oğuzhan da 
muhtarlara bu ziyaretlerinden 
ötürü teşekkür etti. 

Mahalle muhtarları; kurum-
lar arasındaki iletişimin önemine 
dikkat çekerek; yeni unvanının 
hayırlı olmasını dilediler. Oğuz-
han da, muhtarların her zaman 
desteğini hissettiğini söyleye-
rek, “Keşan’a gönüllü olarak 
geldim ve Keşan’a hizmet 
etmekten devletimize hizmet 
etmekten onur ve guru duyu-
yorum. Unvanımın değişmesi 
nedeniyle ziyaretlerinden do-
layı teşekkür ederim. Unvan 
ne olursa olsun önemli olan 
hizmettir. Unvanlar gelip geçi-
cidir mühim olan onun içerisi-
ni doldurmaktır. Sizin desteği-
nizle daha verimli daha kaliteli 
işler yapacağız.” dedi.

Mahalle muhtarlarından 
‘hayırlı olsun’ ziyaretileri

BÜLENT SAYLAM
Keşan İlçe Müftüsü Meh-

met Yiğit yaptığı açıklamada; 
11 Eylül 2018 tarihi itibariyle, 
yeni bir Hicri Yıl’a girildiğini be-
lirtti.

“YENİ BİR HİCRİ 
YILA GİRDİK, 
HALKIMIZA 
HAYIRLI OLSUN”
İslam dünyası olarak, yeni 

bir Hicri yıla girildiğini belirten 
Yiğit, “Hicret; Müslümanlar 
için bir milattır. Hicret, Allah’a 
ve onun kutlu elçisine gö-
nülden bağlılığın ifadesidir. 
Hicret, bir yerden bir yere 
göç etmek anlamına geliyor. 
Ama İslam tarihinde Hz. Pey-
gamberin ve ilk Müslüman-
ların 622 yılında, Mekke’den 
Medine’ye olan büyük göç 
hareketi yolculuğudur. Bu 
tarih daha sonra Hicri 1 ola-
rak kabul edilmiştir. Bugün-
de yeni bir Hicri yıla girdik 
ve halkımıza hayırlı olmasını 
diliyoruz.” dedi.

“ALLAH, SURİYE’DEN 
GELEN 
KARDEŞLERİMİZİ
YENİDEN KENDİ 
ÜLKELERİNE DÖNMEYE 
FIRSAT VERSİN”
Mehmet Yiğit sözlerine 

şöyle devam etti: “Dinimizin 

rahmet yüklü mesajlarını 
tüm insanlığa ulaştırmak 
için çıkılan kutlu yolculuğun 
adıdır Hicret. Hakka, hakika-
te, ilme, irfana ve medeni-
yete yapılan bir yolculuktur. 
İlk Müslümanlar, Mekke’den 
Medine’ye göç etmişler ve 
göçten sonra Medine’de bü-
yük bir kardeşlik tesis edil-
miştir. Müslümanlar yeni bir 
yurt edinmiştir. Suriye’den 
savaştan kaçıp, ülkemize 
gelen insanlar olmuştur. Va-
tanını bırakıp, başka bir yere 
göç etmek kolay bir durum 
değildir. Allah, Suriye’den 
gelen kardeşlerimizi yeniden 
kendi ülkelerine dönmeye 
fırsat versin.”

“AŞURE GÜNÜ, 
20 EYLÜL’DE”
Hicri takvimin başlangı-

cının Muharrem Ayı olduğu-
na kayıt düşen Yiğit, “Müs-
lümanlar olarak, bu aylara 
göre, İslami takvimi belir-
lemişiz. Ramazan, Kurban 
bayramları ve dini günlerimi-
zi bu takvime göre kutluyo-
ruz. Muharrem Ayı’nın tüm 
Müslüman alemine hayırlı 
olmasını diliyorum. Birliğe, 
kardeşliğe vesile olsun. Zor 
şartlarda yaşayan Müslüman 
kardeşlerimizin huzur bul-

masına vesile olsun. Dünya-
mız kötülüklerden uzak dur-
sun. Muharrem Ayı’nın ilk 
10 günü önemlidir. 20 Eylül 
2018 tarihi Muharrem Ayı’nın 
10’uncu günüdür, aşure gü-
nüdür. Bu günde aşure yapı-
lır ve insanlara ikram edilir. 
İnsanların birlikte hareket et-
mesine vesile olur.” şeklinde 
konuştu.

“ÜLKEMİZE VE 
İSLAM ALEMİNE 
BEREKET GETİRSİN”
Mehmet Yiğit sözleri-

ni şöyle tamamladı: “Aşure 
orucu tutmak ve aşure tatlı-
sı pişirmek geçmiş yıllarda 
olduğu gibi günümüzde de 
devam etmektedir. Yeni Hicri 
Yıl, ülkemize ve İslam alemi-
ne bereket getirsin.”

Müftü Yiğit’ten, 
yeni Hicri Yıl mesajı 

Mehmet
YİĞİT

NAZAN KAPLAN
Ülkede son dönemde ya-

şanan ekonomik gelişmelere 
fiyatlar, kitap fiyatlarına da yan-
sıdı. 

Döviz kurunda yaşanan 
artış nedeniyle hemen hemen 
her ürüne zam gelirken, kitap 
fiyatlarında da artış yaşandı. 
Kitapçılardaki raflarda duran 
kitaplara %10-20 aralığında 
zam geldi. Geçtiğimiz günler-
de 30 TL’den satışa sunulan 
kitapların 40 TL’ye yükseldiğini 
belirten esnaf, arka arkaya 3 
kez zam geldiğini ve fiyatların 
önemli ölçüde yükseldiğini söy-
ledi. 

Veliler ise okulların başla-
masıyla birlikte kitaplara olan 

ilginin daha da artacağını ve 
bu durumun aile bütçelerinde 

direkt olarak yansıyacağını 
kaydetti. 

Kitap fiyatlarında 
artış yaşandı

 DHA
Edirne’de yasa dışı yol-

lardan Yunanistan’a kaç-
mak isteyen FETÖ/PDY 
şüphelisi 5 kişi yakalandı. 
Edirne 54’üncü Mekanize Piya-
de Tugay Komutanlığı’na bağ-
lı ‘Hudut Kartalları’ askerleri, 
Yunanistan sınırındaki birinci 

derece askeri yasak bölgede 
5 kişi tespit etti. Yasa dışı yol-
lardan Yunanistan’a geçmek 
istediği saptanan şüpheliler 
gözaltına alındı. Şüphelilerin 
meslekten ihraç edilen teğmen 
Mehmet Emin G., röntgen tek-
nisyeni İbrahim E., FETÖ/PDY 
bağlantısı nedeniyle çalıştığı 

bankadan çıkarılan Ahmet Ke-
mal G., eski hemşire Gülay E. 
ve Sait O. oldukları belirlendi. 
Sınır karakolunda işlemleri ta-
mamlanan şüpheliler Edirne İl 
Jandarma Komutanlığı’na gö-
türülürken, yanlarında bulunan 
bir çocuk ise yakınlarına teslim 
edildi.

Yunanistan’a kaçmak isteyen 
5 FETÖ şüphelisi yakalandı

BÜLENT SAYLAM
8720 no’lu aboneden 

SMS yoluyla dün atılan me-
saj hakkında CHP (Cum-
huriyet Halk Partisi) Keşan 
İlçe Başkanlığı attığı SMS’le 

üyelerini uyardı. CHP Keşan 
İlçe Başkanlığından atılan 
SMS’te “8720 rakamı ile 
dolandırıcı şebekeleri tara-
fından ‘2019 Yerel seçimle-
rinde Keşan ilçemizde kimi 

Belediye Başkanı görmek 
istersiniz?” başlığı altın-
da gönderilen yazıya üye-
lerimizin itibar etmemeleri 
önemle duyurulur.” denil-
di.

CHP Keşan’dan 
anket uyarısı

Adil
Oğuzhan

Metin
Tekin
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SELÇUK GEZER
Bölgede bir süre önce başla-
yan ayçiçeği hasadı devam 
ediyor. 
Çiftçilerin verdiklerin emekle-
rin karşılığını hasatta toplu-

yor. Keşan’da binlerce dönüm 
arazide yapılan hasat sürüyor. 
Verimlerden memnun oldukla-
rını belirten çiftçiler, dönüm 
başına 200-250 kilogram ve-
rim aldıklarını söyledi. 

Trakya Birlik tarafından açık-
lanan fiyatın tatmin edici ol-
duğunu söyleyen çiftçiler, ay-
çiçeği destekleme primlerinde 
de artış beklediklerine dikkat 
çekti.

BÜLENT SAYLAM
Önceki gün Keşan’a ge-

len AK Parti İzmir Milletvekili 
Cemal Bekle, Keşan ROM-
DER Başkanı ve Trakya Ro-
man Dernekleri Federasyon 
Başkanı Fahrettin Savcu’yu 
ziyaret etti, gündemle ilgili de-
ğerlendirmelerde bulundu.

 “SORUNLARI 
BİLİYORUZ”
Cemal Bekle, ziyarette 

daha önce Roman Dernek-
leri Federasyonu Başkanlığı 

yaptığını ve romanların so-
runlarını yakından bildiğini 
belirterek, çözümü konusun-
da somut adımlar attıklarını, 
atmaya devam edeceklerini 
kaydetti.

 “SORUNLARIMIZI YİNE 
EL ELE VERİP, 
ÇÖZECEĞİZ”
Daha sonra söz alan Sav-

cu ise, şunları söyledi: “Ce-
mal Bekle’nin milletvekili 
seçilmesinden ötürü mutlu 
olduğunu ve mecliste en iyi 

şekilde hizmet edeceğine 
inanıyoruz. Sorunlarımızı 
yine el ele verip, çözümü 
için çalışacağız. Bugün biz-
leri dernek binamızda zi-
yaret etmesinden de, son 
derece mutlu olduk. Yeni 
dönemde kendisine başarı 
dileriz.”

Konuşmaların ardından 
Fahrettin Savcu, Cemal 
Bekle’ye bölgedeki eğitim, 
barınma, istihdam ve diğer 
konularda bilgi verdi.

İzmir Milletvekili Bekle’den, 
Savcu’ya ziyaret 

Ayçiçeği hasadı sürüyor
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BÜLENT SAYLAM
NAZAN KAPLAN
SİMAY KAZAN
2018-2019 Eğitim-Öğ-

retim yılı öncesi Keşan İlçe 
Merkez Mahalle Muhtarları 
mahallerinde yaşanan okul 
sorunları ve Keşan’da ku-
rumlar arası yaşadıkları 
iletişim sorunları hakkında 
açıklamalarda bulundular. 
Aşağı Zaferiye Mahallesi 
Muhtarı Fahrettin Özcan, 
Cumhuriyet Mahallesi 
Muhtarı Muammer Gizlen, 
Mustafa Kemal Paşa Ma-
hallesi Muhtarı Bayram Ali 
Kalfalar, Paşayiğit Mahal-
lesi Muhtarı Ahmet Kaya, 
Yeni Mahalle Muhtarı Şe-
nay Bayır, Yenimescit 
Mahallesi Muhtarı Fikret 
Kantar, Yukarı Zaferiye 
Mahallesi Muhtarı Nedim 
İşlek, Keşan Öğretmene-
vinde yaptıkları açıklamada 
muhtarlar olarak eğitimde 
kendilerinin de görüşlerinin 
alınmasını istediler. Eğitim-
öğretim yılı öncesi yapılan 
toplantılara uzun yıllardır 
alınmadıklarını hatırlatan 
muhtarlar kurumlar arası 
iletişimde yaşadıkları so-
runların artık son bulmasını 
yetkililerden beklediklerini 
kaydettiler.

YUKARI ZAFERİYE 
MAHALLESİNDE 
BİR İLKÖĞRETİM 
OKULUMUZ YOK 
Yukarı Zaferiye Mahal-

lesi olarak milli eğitime ve 
yerel basında da defalarca 
dile getirdiğini, Keşan’ın en 
merkez mahallesi sıfatında 
olan bir mahallenin muhtarı 
olduğunu söyleyen Yukarı 
Zaferiye Mahallesi Muhtarı 
Nedim İşlek,  mahallesin-
deki okul sorununu şöyle 
anlattı: “Şu an Yukarı Za-
feriye Mahallesinde bir 
ilköğretim okulumuz yok. 
Daha önce Zafer İlköğre-
tim olarak devam eden 
okul sonra bir hayırse-
verin yenileme çalışması 
neticesinde Ahmet Yeni-
ce İlköğretim olarak de-
vam etti. Bu devamın ne-
ticesinde yine bir başarı 
elde edildi. Nasıl olduysa 
siyasi idarenin bir gerek-
sinimi yoksa müdahalesi 
mi bilmiyorum ilkokulu-
muz ortaokula çevrildi. 
Ortaokul seviyesinde 
olan çocuklar biraz ye-

tişkin oluyor ama ilkokul 
seviyesinde olan çocuk-
lar küçük olduğu için şu 
an taşımalı eğitim ile ço-
cuklarını okula gönder-
meye çalışıyorlar buda 
aileye büyük külfet geti-
riyor. Mahallemizde ilko-
kul olmadığı için diğer 
mahallelerdeki okullara 
yerleşik düzene kayıtla-
rını aldırıyorlar veya bir 
yakınının yanında ikamet 
gösteriyorlar, bu şekil-
de bir eğitim sorunuyla 
karşı karşıya kaldık. Bu 
bizim mahallemizde ya-
şayan vatandaşlarımıza 
büyük bir külfet.”

YETKİLİLERDEN 
İVEDİLİKLE YARDIM 
İSTİYORUZ
Daha önce okulla-

rın bölge belirlenmesinde 
muhtarlar olarak toplantıla-
ra çağrıldıklarını ama uzun 
zamandır bu toplantılara 
çağrılmadıklarını hatırla-
tan İşlek, “Yerleşik düzen 
içerisinde hangi çocuğun 
hangi okula gideceğini 
bölge olarak milli eğitim 
belirliyordu ve burada 
muhtarlardan bir tanesi 
bulunuyordu. Bu son 4-5 
sene içerisinde muhtar-
lardan hiçbiri milli eğiti-
min yapmış olduğu adres 
belirleme çalışmalarının 
hiçbirine davet edilmedi. 
Kurula davet edilmedik. 
Biz muhtarlardan yana 
bir sıkıntılarımı var yoksa 
vatandaşlardan yana bir 
sıkıntılarımı var bunun 
ivedilikle açıklanmasını 
istiyoruz. Bizim sorunu-
muz kendi menfaatimiz 
için değil biz vatandaşa 
hizmet etmek için seçil-
miş vatandaşız. Bu neti-
ce ile devam ettiği sürece 
vatandaşlar imza topladı-
lar o imzaları ama basın 
yoluyla ama gerekli en 
üst mercilere ulaştırmak 
gayretinde olacağız. Aci-
liyetle bizim mahallemiz-
de ilkokulun açılması 
gerekiyor. Müsait olan 
yerlerimizde var. Örnek 
göstermemiz gerekirse 
eski devlet hastanemi-
zin olduğu yerde daha 
önce sağlık meslek lisesi 
olarak eğitim verip daha 
sonra imam hatibe çevri-
lip yani lise açılmasından 
sonra boş kalan bir ye-

rimiz var.  Keşan Safiye 
Erol meslek ve Anadolu 
lisesinde yeteri kadar 
öğrenci kapasitesi yok. 
Bu erkek meslek lisesi 
ile aynı okul çatısı altında 
birleştirip öğretimlerine 

devam etmeleri hem ye-
tişkin çocuk olarak on-
lara zarar vermeyecek 
ve derli toplu eğitim ala-
caklar. Ama bizim soru-
numuz ilkokul çağındaki 
çocuklara gösterecek bir 
okulumuz yok. Yetkililer-
den ivedilikle yardım isti-
yoruz.” dedi.

ÖĞRENCİLER 
MAHALLE SINIRLARI 
İÇERİSİNDE KALSIN 
Milli Eğitim 

Müdürlüğü’nün yapmış ol-
duğu toplantılarda kendile-
rine sınırları bildirmedikleri-
ni ve sonradan bu sınırları 
öğrendiklerini söyleyen, 
Aşağı Zaferiye Mahallesi 
Muhtarı Fahrettin Özcan 
da yaşadıkları sorunları 
şöyle aktardı: “İlköğretim 
okulundan mezun olan 
90 öğrenciden 45 tanesi 
Cumhuriyet Ortaokuluna 
değil de Yekta Baydar’a, 
Ahmet Yenice’ye kaçıyor. 
Cumhuriyet Ortaokulun-
da ne var ki bu insanlar 
diğer okullara kaçıyor. 
Ben bunu Kaymakam 
Bey’e de, İlçe Milli Eği-
tim müdürüne de söy-

ledim hiçbir cevap ala-
madım bunlar düzelsin 
istiyorum. Diğer okullara 
gidenler hepsi taşımalı 
sistemle gidiyorlar o ço-
cuklara günah velilere 
de külfet getiriyor. Cum-

huriyet Ortaokulu’nun 
bana göre biraz daha de-
netimden geçmesi yetki-
lilerin biraz daha buraya 
eğilmesi lazım. Öğrenci-
ler mahalle sınırları içe-
risinde kalsın benim ma-
hallemde en az 700-800 
kişi diğer okullarda ben 
çocukların ailelerine ev-
lerine yakın yerde eğitim 
görme taraftarıyım.” 

İLKOKULUMUZ DA 
YOK 
ORTAOKULUMUZ DA 
YOK
Yeni Mescit Mahalle 

sınırları içerisinde mahal-
lelerine bağlı hiçbir okul ol-
madığının altını çizen Ye-
nimescit Mahallesi Muhtarı 
Fikret Kantar, “İlkokulu-
muz da yok ortaokulu-
muz da yok. Tüm okullar 
değişik mahalle sınırları 
içerisinde yıllardan beri 
bu okullara devam ediyo-
ruz. Ama bu okul sınırla-
rını neye göre yapıyorlar 
bunun hakkında bilgi-
lendirilmemiz gerektiğini 
düşünüyorum. Gelen ve-
liler soruyor ama bizde 
bilmediğimiz için cevap 

veremiyor okula yönlen-
diriyoruz. Mahallemizde 
okul yapılmasını bende 
istiyorum ama mahalle-
mizin bir bölgesinde 55 
dönümlük ada üzerinde 
bir kentsel dönüşüm var. 

Bu kentsel dönüşümün 
ivedilikle yapılması lazım. 
Durmadan erteleniyor. 
Yapıldıktan sonra daha 
rahat olacağını düşünü-
yorum okul da olacağını 
düşünüyorum ama okul-
lardan yana sıkıntılıyız. 
Bulunduğu okulların 
bulunduğu bölgelerdeki 
mahallelerdeki çocukla-
rı mesela İnönü Mustafa 
Kemal Paşa Mahallesin-
de, ama Mustafa Kemal 
Paşa mahallesinden bir 
tane çocuk bu okula 
gelmiyor. Yenimescit’in 
okulu değil. Atatürk Or-
taokulu, Büyük Cami 
Mahallesi’nin okulu, bu 
mahalleden 1 tane ço-
cuk bu okula gelmiyor. 
Bademlik yine Mustafa 
Kemal Paşa Mahallesi-
nin sınırları içerisinde bu 
mahalleden yine 1 tane 
çocuk yok. Bizim çocuk-
larımızı bölmüşler par-
çalamışlar bu okullara 
paylaştırmışlar. Karma 
eğitimde bu işin altından 
çıkıyor. Mustafa Kemal 
Paşa mahallesinde bulu-
nan İnönü Okulunu ma-

halle sınırları içerisine 
alınmış olsa bu çocuk-
larda devam etse kar-
ma eğitim kendiliğinden 
oluşmuş olacak.”

MİLLİ EĞİTİM 
BİZİMLE HİÇ 
İŞBİRLİĞİNE 
GİRMİYOR
Mahallesine bu yıl ayrı 

bir ortaokul kazandırıldı 
bunun için ben çok uğraş 
verdiğini kaydeden Yeni 
Mahalle Muhtarı Şenay 
Bayır, “Yetkililere teşek-
kür ediyorum. Yine de 
geçte olsa oldu güzel 
oldu çünkü ilkokuldaki 
müdürümüz de bundan 
muzdaripti. iki okulun 
öğrencisini ilkokul ve or-
taokulun statülere gereği 
ayrı ayrı girişlerini okul 
içinde bile ayırmak zo-
rundaydı. Şu an da ayrıl-
dı geçte olsa ayrıldı daha 
geçen sene beklemiştim 
ben olmadı geçen sene 
herhalde bazı nedenleri 
oldu bu sene bu konu-
da başarılı elde ettik ben 
yetkililere teşekkür edi-
yorum. Şu anda eğitimle 
ilgili sıkıntı yok. Yüksek 
okul benim mahallemde 
özel okullarımız açılıyor 
özel okullara binalar ya-
pılıyor.  Ama diğer arka-
daşlarımın da söylediği 
gibi okulların sınırları bel-
li edilirken biz muhtarları 
hiçbir şekilde muhatap 
almıyorlar nedeni bilmi-
yorum.  Sadece bu konu-
da değil normalde de hiç 
Milli Eğitim bizimle hiç iş-
birliğine girmiyor. Bizden 
çok faydalanabilirler diye 
düşünüyorum belki de 
kendileri de cevap vere-
ceklerdir bu konuda.  Şu 
anda Turizm Lisesi or-
taokul oldu okul ayırdık 
gerçek ihtiyacımızdı bu 
bizim devlet okulu olarak 
belki yeni bir ortaokul ve 
ilkokul ihtiyacımız olacak 
yarın öbür gün ama bu 
konuda da zaten beledi-
yemizin ayırmış olduğu 
okul alanları var yeter ki 
birileri okul yapsın. Bi-
rileri derken Keşan’da 
hep kişiler yapıyor okul-
ları devletimiz de yapsın. 
TOKİ gelmese belki de biz 
çok zor bir ilkokul sahibi 
olacaktı o okul bu konu-
da da çok müteşekkirim, 

çok iyi oldu mahallenin 
çok büyük bir ihtiyacıydı. 
Çocuklar taşımalı sistem 
ile taşınıyordu bu konuda 
gerçekten çok teşekkür 
ediyorum 2013’ten beri 
bu okulu kullanıyoruz.” 
dedi.

BU AŞAMADA 
BİR OKUL 
KAZANDIRACAĞIZ 
İNŞALLAH, 
PROJELER 
HAZIRLANDI
Cumhuriyet Mahallesi 

Muhtarı Muammer Gizlen 
de eğitimin önemine işaret 
ederek mahalle sınırları 
içinde bir okul kazandırıla-
cağının müjdesini verdik-
ten sonra şöyle konuştu: 
“Eğitim şart diyoruz fakat 
eğitime önem vermiyoruz 
ilk bu aşamada bir okul 
kazandıracağız inşal-
lah, projeler hazırlandı, 
onaylandı. Norcu ekmek 
fırının tam arkasında bir 
alanımız var. İmam hatip 
olarak düşünülüyordu 
imam hatip yapılınca il-
kokul olarak yapılacak. 
yetkililer bu konuyla ilgili 
girişimlerde bulunuyor 
fakat bir netice yok bir 
türlü temelini atamadık 
yatırımcı programına 
alınması lazım ama bu 
süre zarfındada öğrenci-
lerimiz baya bir zahmet 
çekiyor.  Şimdi bir de bu 
bölge sınırlarının eski, 
4 yıllık programa göre 
düzenlenmiş yeniden 
düzenlenmesi lazım ma-
halle büyüyor, öğrenci 
sayısı potansiyeli artıyor. 
Fakat çevre okullar buna 
yeterince katkı da bulu-
namıyor yetersiz kalıyor. 
Her mahalle istiyor tabi 
kendi bölgesinde okulu 
olsun fakat milli eğitimin 
bu konuda muhtarlarla 
istişare halinde olup tes-
pit edip bize de bu konu-
larla ilgili bilgi vermesi 
ne aşamaya gelindiğini 
anlatması gerek. Mesela 
okul devamsızlığı oluyor 
geliyor muhtarı buluyor-
lar ‘muhtarım birlikte ha-
reket edelim’ devamsızlı-
ğı var bu  öğrencinin gi-
delim sorununu çözelim. 
Her konuda biz yardımcı 
oluyoruz. Ne zaman gel-
diler de biz geri döndür-
dük. Her aşamada biz bu 

Yeni eğitim-öğretim yılında 
mahalle muhtarları milli eğitime seslendi

(HABERİN DEVAMI 5. SAYFAMIZDA)

Bayram Ali
KALFALAR

Şenay
BAYIR

Muammer
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Ahmet
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Nedim
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Fahrettin
ÖZCAN

Fikret
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Yeni eğitim-öğretim yılında 
mahalle muhtarları milli eğitime seslendi

(HABERİN BAŞLAN-
GICI 4. SAYFAMIZDA)

konularda yardımcı 
oluyoruz hepimiz üzeri-
mize düşüni yapıyoruz.” 

BİR LİSENİN YARIN 
ÖBÜR GÜN İÇİN 
OSB 
GELDİĞİ ZAMAN 
İHTİYACIMIZ VAR
Gündemde olan bir or-

ganize sanayi bölgesi ol-
duğunu belirten Paşayiğit 
Mahallesi Muhtarı Ahmet 
Kaya, mahallesine önü-
müzdeki yıllara lise istedi 
ve şunları ekledi: “bizim 
orada o mevki de yapıla-
cak. OSB geldiği zaman 
veya buna benzer bir 
liseye ihtiyacımız var. 
Yani gündeme alınması 
tabi bunlar kolay olmu-
yor elbette bir yatırım 

programına alınması bir 
lisenin yarın öbür gün 
için OSB geldiği zaman 
ihtiyacımız var. Ben tek 
isteğim bu.

Andımızın yeniden 
okullarda okunmasını 
isteyerek konuşmasına 
başlayan Mustafa Kemal 
Paşa Mahallesi Muhta-
rı Bayram Ali Kalfalar, 
“Ben eğitimde sınır ta-
nımıyorum sınır eğitim 
özgürlüğüne benim ana-
yasal suçtur benim için 
eğitimde sınır olmaz. 
Ben çocuğuma torunu-
ma ben eğitim verecek-
sem o imkanlar çerçe-
vesinde içerisinde güzel 
bir eğitim veren okulu 
eğitmeni ararım. ilk top-
lantı da sınır tanımadı-
ğımı söyledim. Çünkü 

bu sınır diğer okulların 
eksikliğini kapatmadır. 
Bana göre şu anda göz-
de olan üç tane okul var 
diğer okulları masaya 
yatırmamız gerektiğine 
inanıyorum. Bu okulları 
neden tercih etmiyor in-
sanlarımız bunları tercih 
ettirelim. Diğer okullar 
tercih edilmiyorsa se-
beplerini araştıralım. 
Veliler istenileni yerine 
getiriyor öğrencisini ge-
tiriyor. Duyarsız velileri-
miz var mı var o ayrı bir 
mesele sınırlar kendi ek-
sikliklerimiz yani eğitim 
de verilen eksikliklerdir 
bana göre ben bunu ta-
nımıyorum. 

İNÖNÜ İLKOKULU 
1966’DA YAPILMIŞ 
BİR OKUL VASFINI 

YİTİRMİŞ
Edirne ve Keşan böl-

gesinde eğitim çıtasının 
çok düştüğünü gördü-
ğünü söyleyen Kalfalar, 
“Buna nasıl bir ivme 
kazandırırız başta kay-
makam olmak üzere ilçe 
milli eğitim müdürümüz 
öğretmenlerimiz sivil 
toplum olarak bütün de-
mokratik kitle örgütleri 
olarak irdelemesi ge-
rektiğini düşünüyorum. 
Bizim bölgemizin eğiti-
mi neden düştü neden-
lerini araştırıp ona göre 
irdelemek lazım. İnönü 
İlköğretim Okulu şartlar 
öyle gelişmiş. Karma 
yapılacaksa taşımalı ya-
pılsın, her bir okula ser-
piştirilsin. Genel yapı 
itibari ile bütün okullar-
da bu karma eğitime ge-
çilmesi lazım. Doktor Ali 
İhsan Çuhacı’da sadece 
ilkokul var ama fiziki ya-
pısı itibari ile baktığın 
takdirde ortaokul olma-
sı gerekir. İnönü İlko-
kulu 1966’da yapılmış 
bir okul vasfını yitirmiş 
bir okul. Ortaokulu da 
Dr. Ali İhsan Çuhacı’ya 
getirmek lazım. Cum-
huriyet Mahallesi de 
sıkıntıdan kalksın. İnö-
nü İlkokulu 1966 yılın-
da yapılmış bir okul. 
Vasfını yitirmiş bir okul 
aslında. Bunun yerine 
yıkılıp tekrar yapılması 
lazım. Deprem kuşağın-

da birinci kuşaktayız. 
Allah muhafaza gündüz 
bir deprem olduğu anda 
orada kim nasıl hesap 
veriri bilemem. Daha 
önce ben muhtar olarak 
dile getirdim. Ben vic-
danen rahatım bu konu-
da ve bu okulun yıkılıp 
tekrar yapılması gerek.” 
dedi.

ÇOCUKLARINIZI 
LÜTFEN OKULA 
YÖNLENDİRİN
Mahalle sınırları için-

deki İnönü ilköğretim 
Okulu Doktor Ali İhsan 

Çuhacı İlkokulu Şehit Po-
lis Ahmet Can Ortaokulu, 
Akın Buluş karanlık de-
redeki velilere seslenen 
Kalfalar sözlerini şöyle 
bitirdi: “Çocuklarınızı 
lütfen okula yönlendirin 
anaokulu var İnönü de 
okullarımızda 50 şer ki-
şilik anasınıfları var. Fa-
kat 120 kişilik anaoku-
lunda kayıtlı 36 kayıtlı, 
devam eden 16 tane öğ-
renci vardı geçen sene 
Bademlik’te 7 tane öğ-
renci, Akın Buluş’ta 7-8 
öğrenci biz veliler ola-

rak bazı şeylere sahip 
çıkmamız çocuklarımızı 
sokaktan almamız la-
zım. Onun için bu bölge-
de çocuklarımızı kreşe 
yönlendirecek bir kreş 
sistemine geçmemiz la-
zım. Şu anda 3 ile 5 yaş 
arasında Mustafa Kemal 
Paşa ve benim mahal-
lemde 800 öğrenci var, 
5ile 7 yaş arasında 800 
öğrenci var iki mahalle-
de bu kadar öğrenci çok 
güzel genç nüfus işte bu 
gençlere sahip çıkma-
mız lazım.” 
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DHA
Keşan’da, polisinin düzen-

lediği 2 operasyonda, sahte 
kimlik kullanarak, Yunanis-
tan sınırına gitmek isteyen 
7 FETÖ şüphelisi yakalandı. 
Keşan İlçe Emniyet Müdürlüğü 
Kaçakçılık ve Organize Suçlarla 
Mücadele (KOM) Grup Amirliği 
ekipleri, Dörtyol kavşağı mevki-
sinde, B.A.’nın kullandığı aracı 
durdurdu. Yapılan incelemede 
sahte kimlik kullandığı belirle-
nen ve haklarında FETÖ/PDY 
soruşturması bulunan araçtaki 
A.Ö., M.Ö., M.B. ve G.B. gözal-

tına alındı. Yunanistan sınırına 
gitmek istedikleri belirlenen şüp-
heliler, işlemlerinin ardından ad-
liyeye sevk edildi. Sürücü B.A. 
ise ‘göçmen kaçakçılığı’ suçla-
masıyla çıkarıldığı mahkemece 
tutuklandı. Şüphelilerden M.Ö., 
adli kontrol şartıyla serbest bıra-
kılırken, M.B. ve G.B. ise soruş-
turmanın sürdürüldüğü Çanak-
kale Emniyet Müdürlüğü Terörle 
Mücadele Şubesi’ne teslim edil-
di. FETÖ şüphelisi A.Ö. ise çı-
karıldığı mahkemece tutuklandı. 
KOM ekiplerinin diğer operas-
yonunda ise Dörtyol kavşağın-

daki ağaçlıkta görülen 3 şüpheli, 
gözaltına alındı. Yapılan incele-
mede başkaları adına düzen-
lenmiş sahte kimlik taşıdıkları 
belirlenen şüphelilerin ‘FETÖ/
PDY’ye üye olmak’ suçundan 
aranan O.B., A.T. ve S.M. oldu-
ğu tespit edildi. Yasa dışı yollar-
la Yunanistan’a gitmek isteyen 
şüpheliler, işlemlerinin ardından 
sevk edildiği adliyede çıkarıldığı 
mahkemece tutuklandı. Şüphe-
liler hakkında, ayrıca sahte kim-
likler nedeniyle ‘resmi belgede 
sahtecilik’ suçundan da soruş-
turma açıldı.

FETÖ şüphelileri sahte 
kimlikle yakalandı

HABER MERKEZİ
TEMA Vakfı Edirne İl 

Temsilcisi Şirin Çoğal, Erikli-
Danişment Köyü arasındaki 
çöplük hakkında konuştu. 
Çoğal, “Keşan Erikli’de çöp 
dökülen orman alanıyla 
ilgili haberleri TEMA Vakfı 
olarak endişe ve üzüntüyle 
karşıladık.” dedi.

BU SORUNU 
GİDERMESİNİ TALEP 
EDİYOR VE 

BEKLİYORUZ
Çoğal açıklamasında şunları 

ifade etti: “Katı atıkların atık 
depolama sahaları dışında 
hiçbir yerde depolanmaması 
gereği açıktır. Atıkların 
doğrudan doğaya atılması, 
çok ciddi çevre ve insan 
sağlığı sorunlarına yol 
açmaktadır. Bunların başında 
kirlilik yükü fazla olan çöp 
sızıntı sularının yer üstü ve 
yer altı sularına karışması, 

koku, metan gazı birikmesi 
gelmektedir. Ayrıca, çöplerin 
ormanlık alana dağılması 
sonucu bölgedeki flora ve 
fauna üzerinde kalıcı olumsuz 
etkileri olmaktadır.

Keşan Belediyesi’nin 
en kısa zamanda halk 
sağlığı ve çevre sağlığı 
için tehdit oluşturan bu 
duruma müdahale ederek 
bu sorunu gidermesini 
talep ediyor ve bekliyoruz.” 

TEMA’dan Erikli’deki 
çöplüğe tepki:

“Endişe ve üzüntüyle karşıladık”

DHA
Kırklareli’de, kız karde-

şi Tuğba Y. (27) ile birlikte 
yaşadığı Caner A.’yı (34) ta-
bancayla öldürdüğü iddiasıyla 
gözaltına alınan Abdülvahap 
Y.’nin, ilk ifadesinde suçunu 
itiraf ederek, “Kız kardeşi-
min kötü yola düşeceğini 
düşündüğüm için vurdum” 
dediği öğrenildi.

Akalar Mahallesi Sögüt-
çük Çeşme Sokak’taki evde 
oturan, seyyar kokoreççi Ca-
ner A., barda garsonluk ya-
pan Tuğba Y. ile tanışıp, 2 
yıl önce birlikte yaşamaya 
başladı. Aslen Malatyalı olan 
ve İstanbul’da yaşayan aile-
den baba Abdülkadir Y. (53) 
ile oğlu Abdülvahap Y. (30), 
önceki gün Tuğba’yı alarak, 
İstanbul’a götürdü. Tuğba 
Y. ise 1 gün sonra yeniden 
Kırklareli’ne dönerek, Caner 
A.’nın evine gitti. Bunun üze-
rine baba- oğul, Kırklareli’ne 
gelerek, Tuğba Y.’yi tekrar 

İstanbul’a götürmek için ikna 
etmeye çalıştı. Bu sırada Tuğ-
ba Y. ile Abdülkadir Y. ve Ab-
dülvahap Y. arasında tartış-
ma çıktı. Tartışma, büyüyüp, 
kavgaya dönüşürken Abdül-
vahap Y., tabancayla Tuğba 
Y. ile Caner A.’ye ateş açtı. 
Saldırının ardından baba- 
oğul, olay yerine geldikleri 34 
AE 4449 plakalı otomobile 
binerek, kaçtı. Komşuların 
silah seslerini duyarak, ihbar-
da bulunması üzerine gelen 
polis ekipleri, Tuğba Y. ve 
Caner A.’yı ağır yaralı buldu. 

Kırklareli Devlet Hastanesi’ne 
kaldırılan Tuğba Y. ile Caner 
A., tüm müdahalelere rağmen 
kurtarılamadı.

SUÇUNU İTİRAF ETTİ
Olay sonrası Kırklareli 

Emniyet Müdürlüğü Asayiş 
Şube Müdürlüğü ekipleri, ken-
tin tüm çıkışlarını kapatırken, 
İstanbul yolu üzerinde durdu-
rulan otomobildeki Abdülka-
dir Y. ile oğlu Abdülvahap 
Y.’yi yakalayarak, gözaltına 
aldı. Sağlık kontrolünden ge-
çirilen Abdülvahap Y.’nin, 
emniyetteki ilk ifadesinde, 
“Kız kardeşimin kötü yola 
düşeceğini düşündüğüm 
için vurdum” dediği öğrenil-
di. Baba- oğulun emniyetteki 
sorgularının sürdüğü belirtil-
di. 

Öte yandan Tuğba Y. ve 
Caner A.’nın cansız bedenle-
ri, otopsi için İstanbul Adli Tıp 
Kurumu’na gönderildi. Caner 
A.’nın cenazesi, işlemlerinin 
ardından Kırklareli’ne getirile-
rek, ikindi vakti kılınan nama-
zın ardından toprağa verildi. 
Tuğba Y.’nin cenazesinin ise 
henüz alınmadığı belirtildi.

Kız kardeşini öldüren 
ağabey: Kötü yola düşeceğini 

düşündüğüm için vurdum

AA
AK Parti Edirne İl Başkanı 

İlyas Akmeşe şehir içi ulaşım 
zammını eleştirdi.

Akmeşe, AK Parti Edirne İl 
Başkanlığı binasında düzenle-
diği basın toplantısında, Edirne 
Belediyesi Meclisi’nde kabul 
edilen şehir içi ulaşıma yapılan 
zam kararına değindi. 

Zamların sorumlusu ola-
rak arkasında Edirne Belediye 
Başkanı Recep Gürkan varsa 
ondan da gereğini soracağını 
belirten Akmeşe, “Bu zam ka-
rarı ağustos ayındaki meclis 
toplantısında alındı komisyo-
na havale edildi, böyle eko-
nomiye dışarıdan bir müda-
hale de yoktu bunu bahane 
etmesinler. ETUS iyi yönetil-
miyor. Zam kararını aldılar da 
daha iyi mi hizmet edecekler. 
Yine duraklarda beklemeye-

cekler mi? Yine istif gibi yol-
cu almayacaklar mı? Bu zam 
kararı batan Serhat Birlik’i 
kurtarmaktır.” dedi.

Akmeşe, AK Partili İstanbul 
Büyükşehir Belediyesinin atık 
pet şişelerin geri dönüşüme 
kazandırılmasıyla kumbaralar-
dan ulaşım kartlarına yükleme 

yaparken Edirne Belediyesinin 
ise ulaşımda zamla uğraştığını 
belirtti. 

İlyas Akmeşe, Serhat Bir-
lik Yönetim Kurulu Başkanı ve 
meclis üyesi Hakan Giyik’in 
Belediye Başkanı Gürkan’ın 
odasında AK Parti meclis üye-
lerine hakaret ettiğini öğrendi-
ğini bunun üzerine Gürkan’dan 
görüntüleri istediğini söyledi. 
Akmeşe, Giyik’e gerekirse hu-
kuki olarak cevap vereceklerini 
de sözlerine ekledi.

“Yerel seçimlerde ittifak 
olacak mı?” sorusu üzerine 
Akmeşe “Ona bizim karar 
verme şansımız yok, MHP ile 
genel seçimlerdeki ittifak ba-
şarılı oldu. Ama yerel seçim 
farklı bunu iyi düşünmek la-
zım. Şu an bize gelen bir şey 
yok. Bunu Cumhurbaşkanı-
mız, Devlet Bahçeli, Genel 

Merkezimiz konuşacaktır.” 
dedi. 

Geçmiş dönem Beledi-
ye Başkanlarından Hamdi 
Sedefçi’nin açıklamalarına 
yönelik soruyu da Akmeşe, 
şöyle yanıtladı: “Hamdi Bey-
le görüşmem olmadı bizde 
herkes aday adayı olabilir. 

Onun da teveccühü ben ‘AK 
Partili olursam Edirne’yi uçu-
rurum’ diyor o da Edirne’ye 
hizmetin AK parti ile gelece-
ğini biliyor. Bu Edirne artık 
AK Partili belediye başkanı-
nı bekliyor demektir. Önem-
li olan aday değil, Edirne 
kimi isterse bu sene aday o 
olacak. Çalışmalarımız baş-

ladı. Yol haritamız genel 
seçimden önce vardı.13-14 
Eylül’de Ankara’dayım bu 
konular gündeme gelecektir. 
Net bilgileri gelince payla-
şırım. Şuan süren bir anket 
de var. Tahminim şu yönde 
ekim sonu kasım başı gibi 
adayımız belli olur.”

Edirne’de şehiriçi ulaşım 
zammına tepki

İlyas
AKMEŞE
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MEDYA KEŞAN GAZETECİLİK YAYINCILIK
MATBAACILIK SAN. VE TİC. LTD. ŞTİ . ADINA

SAHİBİ:
MUSTAFA BEZBAŞ

SORUMLU YAZI İŞLERİ MÜDÜRÜ:
BÜLENT SAYLAM

EDİTÖR:
SİMAY KAZAN

HABER MERKEZİ:
 NAZAN KAPLAN - SELÇUK GEZER

MATBAA:
FARUK ATAY - HALİL İBRAHİM KARAKÖZ

KURUCUSU: YILMAZ ÖZKAYA
KURULUŞ TARİHİ: 17 MAYIS 1993

* Resmi İlan Ücreti (1 sütun/cm) 12.50 TL + KDV
* Seri İlan Ücreti (1 Günlük) 10 TL + KDV

* Kayıp İlan Ücreti Şahıs (1 Günlük) 25 TL + KDV
* Kayıp İlan Ücreti Kurumsal (1Günlük) 50 TL + KDV

*Eski sayılar satış fiyatı 2,50 TL

DİZGİ-GRAFİK-BASKI:
MEDYA KEŞAN GAZETECİLİK MATBAACILIK

OFSET TESİSLERİ
Adres: Medya Caddesi No: 1 - KEŞAN

Tel:  (0284) 714 74 24 - (0284) 714 54 00
Faks: (0284) 714 74 62

www.medyakesan.com.tr
e-mail: medyakesan@gmail.com

MEDYA KEŞAN

Küçükdoğanca Köyü’nde suyu, yolu, 
elektriği bulunan 5100 m2  köye 

yakın mera boyu hayvancılığa uygun 
tarla sahibinden satılıktır.

Tel: 0553 544 01 92 

SATILIK TARLA

Çay ocağında çalışmak üzere 

bay-bayan eleman aranıyor.

Tel: 0507 248 93 80
(19/04)

ELEMAN ARANIYOR

12.09.2018 Çarşamba

SAYI: 7715

-B.Cami Mah. Hersekzade Sok. No:20

130 m2 dükkan

-2 adet salon kliması 38-48 binlik

-5 adet vitrinli buzdolapları ve malzemeleri

-1 adet 2006 model gazelle kamyonet kapalı kasa

Tel: 0544 784 60 67

SATILIK DÜKKAN ve 
MALZEMELER

(10-14)

Şölen Pide Lahmacun Salonunda 
çalışmak üzere A2 ehliyetli 

eleman aranıyor.
Müracaatların şahsen 

Şölen PİDE’ye yapılması 
rica olunur. 

ELEMAN ARANIYOR

(24/04)

M plaka şerhiriçi minibüsü hattı 

ile birlikte satılıktır.

Tel: 0535 715 19 93

SATILIK MİNİBÜS 
HATTI

(06-14)

Tüp ve Su dağıtımı işinde çalışmak üzere 
ehliyetli eleman alınacaktır.

Müracaatların şahsen Kurtuluş Cad. 
No:74 bulunan işyerimize yapılmasını 

rica ederiz.
TUNA TİCARET

ELEMAN ARANIYOR

(31/08)

İşyerimizde çalışmak üzere, Par 
Time- full Time çalışacak 

Bay-Bayan çalışma arkadaşları 
arıyoruz. Müracaatların şahsen 

yapılması gerekmektedir.
DOLGUN ÜCRET+SGK+YEMEK KARTI

BADEMCİZADE - BENDİS AVM
(11/09)

PASTA USTASI, AŞÇI ve 
SERVİS PERSONELLERİ 

ARANIYOR

Erikli sahilinde içinde meyve ağaçları 
bulunan villaya, bağ bahçe işlerinden 
anlayan ve bekçilik yapabilecek aile 

aranmaktadır. 
Bekçi lojmanı+ SGK+Asgari ücret vb 

ihtiyaçları karşılanacaktır.
Lütfen bu şartlara uygun olanlar arasın.

Tel: 0532 548 81 48

ELEMAN ARANIYOR

(31/08)

12 Eylül 2018 Çarşamba

4 aylık bebeğe kendi evimizde 
bakabilecek tecrübeli bakıcı 

aranıyor.
Tel: 0542 506 24 22

(05-13)

BEBEK BAKICISI 
ARANIYOR

Çamlıca köy içerisinde alt yapı 
sorunu olmayan 580 m2 arsa 

sahibinden satılıktır.
Tel: 0532 473 10 24

0(284) 715 34 06 (04-14)

SATILIK ARSA

Firmamız bünyesinde çalışmak üzere 
kamyon-traktör ve forklift kullanabilen 
E sınıf ehliyet ve SRC belgelerine sahip 

30-50 yaş arası şoförler alınacaktır. 
Toplam 2 kişi alınacaktır, 12 aylık düzen 

ile çalışılacaktır.
Maaş+SGK+Yemek
Tel: 0530 517 54 37 (25/06)

ELEMAN ARANIYOR

86 Model Ford kepçeli 

traktör satılıktır.

Tel: 0532 683 45 97
(12-13)

SATILIK TRAKTÖR

Seyidoğlu pastanesinde çalışmak 

üzere bay-bayan elemanlar 

alınacaktır.

Tel: 0 (284) 714 99 92 (12-19)

ELEMAN ARANIYOR

Keşan- Mecidiye- Erikli minibüs 

sahil sırası satılıktır.

Tel: 0542 264 45 00
(12-14)

SATILIK MİNİBÜS 
SIRASI
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12 Eylül 2018 Çarşamba

HABER MERKEZİ
Keşan Belediyesi ve 

Keşan DOÇEK işbirliğinde 
7-8-9 Eylül 2018 tarihlerin-
de gerçekleştirilen 7. Ke-

şan DOÇEK Dağ Bisikleti 
Festivali Pazar günü bisik-
letçilerin Yayla Sahilinden 
Mehmet Gemici Cennet 
Park’a geri dönüşleri ile 

sona erdi.
 Yurtiçi ve yurtdışın-

dan festivale katılan 350 
kişi üç gün süren etkinlik 
boyunca İzzetiye, Mercan, 
Dişbudak, Yeşilköy, Bey-
köy, Suluca, Koruklu, Da-
nişment, Erikli, Mecidiye 
bölgelerindeki arazi par-
kurlarında pedal çevirdi ve 
Yayla Sahilindeki Altunhan 
Beach’te çadırlarıyla kamp 
yaptılar.

 Sıcak bir havada ger-
çekleştirilen etkinlik bo-
yunca bisikletçiler bölge 
halkının konukseverliği, 
coğrafyamız ve özel ola-
rak hazırlanmış “Zagor-
Malkoçoğlu-Battal Gazi 
ve Dönence” adı verilen 
parkurların güzelliklerin-

den etkilendiklerini, festi-
val için çok büyük bir emek 
harcandığını, festivalin ül-
kedeki en prestijli ve or-
ganize festivaller arasında 
olduğunu, buradan olumlu 
düşünceler ile ayrıldık-
larını ve önümüzdeki yılı 
şimdiden iple çektiklerini 
belirttiler.

Aeleneksel hale gelen 
bisiklet etkinliği ile bölge-
mizin turizm potansiyeline 
doğa sporlarını da ekledik-
lerini; dernek olarak hem 
ulusal hem de uluslar ara-
sı boyutlarda etkinlik dü-
zenleyecek bir deneyim ile 
önümüzdeki yıl çok daha 
kapsamlı çalışmalar içinde 
bulunacaklarını söyleyen 
Keşan DOÇEK Başkanı 

Hakan Eşme, “Etkinliğin 
gerçekleştirilmesinde 
destek olan Keşan Bele-
diyesine, Belediye Baş-
kanımız Op. Dr. Mehmet 
Özcan’a, Belediyemizin 
ilgili kurumlarına, kayma-
kamımız Nuri Özder nez-
dinde Keşan Kayma-
kamlığına; İlçe Emniyet 
Müdürlüğü ve yine biz-
lerle birlikte pedal çevi-
ren Emniyet Müdürümüz 
Sayın Mehmet Tekin’e, 
İlçe Jandarma Komu-
tanlığına, bizleri uğurla-
maya gelen Edirne mil-
letvekilimiz sayın Okan 
Gaytancıoğlu’na, ana 
destekçimiz ve festival-
de bizlerle birlikte pe-
dallayan Jüpiter Barkod ve Kırtasiye AŞ.’ne ve 

çalışanlarından oluşan 
Jüpiter Bisiklet Takımı-
na, desteklerini her daim 
hissettiğimiz sayın İs-
mail Şapçı nezdinde Ke-
şan Ticaret ve Sanayi 
Odasına, sayın Necmi 
Kaymaz nezdinde Ke-
şan Ticaret Borsası-
na; Mercan Muhtarlığı 
ve muhtarımız Mesut 
Özkan’a, Suluca Muhtar-
lığı ve muhtarımız Hüse-
yin Gülakar’a, Mecidiye 

Muhtarlığı ve muhta-
rımız Mesrur Sözbir’e, 
teknik desteği ile bizleri 
yolda bırakmayan Sural 
Bisiklet personeli İslam 
Gölge ve sahibi Gürcan 
Sural’a, formalarımı-
zın kısa sürede elimize 
geçmesini sağlayan Ge-
lişim Tekstil-Formaiste 
firmasına, sorunsuz bir 
şekilde bizleri ağırlayıp 
her türlü kolaylığı gös-
teren Altunhan Beach 
ve Mustafa Altunhan’a, 

önemli bir iş düşmediği 
için çok sevindiğimiz be-
lediyemiz ATT personeli 
sayın Mehmet Çevik’e, 
kişisel katkılarını esir-
gemeyen sayın Ender 
Mağden, Mesut Er-
gen ve Özlem Baş’a, 
Egemen Çay Evi sahi-
bi Mehmet Geçdoğan’a 
bizlere vermiş oldukları 
destek ve güven için Ke-
şan DOÇEK adına içten-
likle teşekkür ediyoruz” 
dedi. 

7. Keşan DOÇEK Dağ Bisikleti Festivali sona erdi

HABER MERKEZİ
Keşan Saros Doğa 

Sporları Topluluğu 
(SARDOS) geçtiğimiz haf-
ta sonu iki gün Mercan 
Göleti’nde Kano Kampı 
etkinliği yaptı. SARDOS 
üyeleri, Cumartesi  gün-
düz başlayan kampa bisik-
letli ve araçlı olmak üzere 
iki grup halinde ulaşım 
sağladı. Akşam kamp ate-
şi etrafında müzikli eğlen-
ce yapan katılımcılar aynı 
zamanda yaza veda eder-
ken sonbaharı da karşıla-
mış oldu. Sabaha oksijen 
dolu bir havada uyanan 
kampçılar günün ilk ışık-
ları ile kısa bir doğa yürü-
yüşü gerçekleştirdi. Sabah 
saatlerinde Mercan göleti 
üzerinde oluşan sis bulutu 
katılımcılara masalsı dü-
şüncelere sürükleyen muh-

teşem bir görsel oluşturdu. 
Toplu olarak yapılan klasik 
SARDOS kahvaltısından 
sonra pazar akşama  kadar 
kano etkinliği gerçekleştiril-
di. Akşam saatlerinde sona 
eren kamp ile bölgemizde 
ilk defa tatlı suda bir kano 
etkinliği gerçekleştirildi. 
Çocuk, genç ve yetişkinlere 
kano eğitimin yanında çok 
keyifli farklı bir spor dalı da 
tanıtılmış oldu. Böylece bir 
hafta sonunda kamp, bisik-
let, doğa yürüyüşü ve kano 
olmak üzere dört farklı dal-
da doğa sporu aynı anda 
gerçekleştirilmiş oldu. 
SARDOS adına bir açıkla-
ma yapan etkinlik sorumlu-
su Faruk Eker; “SARDOS 
olarak bu hafta sonunu 
bir çok farklı doğa spo-
runu branşını  aynı anda 
yaparak zengin bir etkin-

lik yapmış olduk. Özel-
likle ilk defa yaptığımız 
Kano etkinliği ile katılım-
cılara unutulmaz anılar 

yaşattık. Çocuk ve genç 
katılımcıların kanoya kar-
şı gösterdikleri ilgi bizle-
ri oldukça memnun etti. 
Bu gösteriyor ki genç-

lere imkan verildiğinde 
ilgi duyabilecekleri spor 
mutlaka bulunuyor. Biz 
de SARDOS olarak kano 

branşının kapılarını aç-
mış olduk umarız çevre-
mizde bunu takip edecek, 
birey, dernek, kulüp veya 
kurumlar çıkar. Çünkü 
bölgemiz kano sporunu 
yapmaya çok elverişli 
göletlerle dolu. Aynı za-
manda Saros körfezimiz 
de kano için elverişli bir 
yer umarım en kısa za-
manda yelken gibi bu 
spora da gerekli önem 
verilir. Topluluk olarak 
bisiklet, kamp, doğa yü-
rüyüşü gibi dalları yıl 
boyunca gerçekleştiri-
yoruz. Amacımız bölge-
mizde yapılmayan yeni 
doğa sporları branşları 
ile insanları tanıştırmak. 
Kanoyu da bu sebeple 
etkinlik branşlarımızın 
içine aldık. Ağustos ayın-
da da yeni bir çalışma 
olan Bisikletle Oryanti-

rik sporunun  temelini 
attık. İlerleyen günlerde 
bu branş ile ilgili çalış-
malarımız olgunlaştıkça 
kamu oyu ile paylaşa-
cağız. Bizler SARDOS 
olarak yeni olmamıza 
rağmen içini yeniliklerle 
dolduran ve bazı branş-
larda ilklerle öncü olan 
bir topluluğuz. Amacı-
mız klasikleşmiş branş-

ların yanında yeniliklerle 
insanların ufkunu açmak 
ve yeniliklerle gençleri 
ilgileneceği spor dalla-
rına yoğunlaştırmak. Bi-
lindiği üzere çok düşük 
ücretlerle sentetik uyuş-
turucuların temin edildiği 
bir dönemdeyiz. Geçler 
bizim geleceğimizi ema-
net edeceğimiz  kitleler. 
Lütfen gençleri doğaya 

ve spora yönlendirin, 
spor yapsın enerjilerini 
bu aktivitelere versin. 
Ümidimiz doğayı, sporu , 
ağacı, hayvanı, seven bir 
kitle yetiştirmek, çünkü 
bu değerlere sahip top-
lumların ilerici, çağdaş, 
hoşgörülü ve dinamik 
olacağından hiç şüphe-
miz olmadı.” şeklinde ko-
nuştu.

SARDOS’tan kano kampı 


